

## النشرة الأسبوعية Weekly Newsletter



### Renewal of the Designated Zone Registration

Through this service, FTA renews the registration of designated zones for Excise Tax purposes on an annual basis.

#### Required Documents:

- Official Site Plan of the warehouse, managed by the warehouse keeper, that is issued by the Free Zone Authority (stamped and signed by the Free Zone Authority). The provided plan shall include the plot number.
- Detailed warehouse plan, signed and stamped by the engineering consultant and the authorised signatory, showing the areas where the goods are stored and the types of goods stored (both excise goods and non-excise goods).
- Excise goods flow and movement plan.
- Letter on the warehouse keeper's printed letterhead with detailed description of the inventory system used in designated zone, along with screenshots of the system (signed and stamped by the authorised signatory).
- Declaration clarifying the details of procedures followed when moving/shifting excise goods, including the entry/exit of excise goods into/from the designated zone.
- Images proving that CCTV cameras are installed and working properly in the designated zone.
- Letter clarifying procedures and measures adopted in the warehouse to allow the entry of authorised employees/visitors to the designated zone, and confirming that a governed mechanism is set in place to achieve that, in addition to images showing the tools used for this purpose.
- Images of the goods and how they are distinguished in the designated zone/warehouse.
- Evidence that the transactions relating to the stock are being logged in the system regularly and that stock reports are issued and approved by the warehouse keeper.
- Monthly financial reports for 12 months on the value of excise goods in the designated zone and the Excise Tax amount as per the advertised price.
- Monthly average of the price of the excise goods held at the end of each month in the designated zone and the Excise Tax amount on the advertised price.
- Estimate of the amount of Excise Tax which will be suspended in relation to the excise goods entered into the proposed designated zone.
- Bank guarantee.
- Passport/Emirates ID of the authorised signatory.
- Proof of authorisation for the authorised signatory.

**Estimated Time to Complete Application:**  
20 business days from the date the completed application was received.

### تجديد شهادة تسجيل المناطق المحددة

من خلال هذه الخدمة، تقوم الهيئة بتجديد تسجيل مناطق محددة لغايات الضريبة الانتقائية سنوياً.

#### المستندات المطلوبة:

- المخطط الرسمي للمستودع الصادر من هيئة المنطقة الحرة (مختوم وموقع من قبل هيئة المنطقة الحرة)، والذي يدار من قبل أمين المستودع ويجب أن يتضمن المخطط المقدم رقم قطعة الأرض.
- مخطط مفضل للمستودع يوضح أماكن الاحتفاظ بالسلع وأنواعها (السلع الانتقائية والسلع غير الانتقائية) موقعاً. ومختوماً من قبل الاستشاري الهندسي والمخول بالتوقيع.
- مخطط تدفق وحركة السلع الانتقائية.
- خطاب توضيح على ترويسة أمين المستودع تذكر فيه المعلومات التفصيلية ولقطات من شاشة النظام المستخدم في تسجيل المخزون (مختومة وموقعة من قبل المخول بالتوقيع).
- تصريح يوضح بالتفصيل الإجراءات المتبعة أثناء دخول / خروج السلع الانتقائية إلى أو من المنطقة المحددة.
- صور تثبت أن كاميرات الـ CCTV مثبتة وتعمل بشكل فعال في المنطقة المحددة.
- خطاب يوضح الإجراءات والتدابير المتبعة في المستودع والتي يتم بموجبها السماح للموظفين / الزائرين المخولين بالدخول إلى المنطقة المحددة، ويؤكد وجود آلية محكمة وواضحة لتحقيق ذلك، بالإضافة لصور تبين الأدوات المستخدمة لهذا السبب.
- صور للسلع وكيفية تمييزها في المنطقة المحددة / المستودع.
- تقديم ما يثبت أن العمليات على المخزون يتم تسجيلها في النظام الإلكتروني وأنه يتم إعداد تقارير مخزون بصفة دورية وأن تلك التقارير تمت الموافقة عليها من قبل أمين المستودع.
- تقارير مالية شهرية لمدة 12 شهراً لقيمة السلع الانتقائية في المنطقة المحددة ومبلغ الضريبة الانتقائية على السعر المعلن.
- المتوسط الشهري لقيمة السلع الانتقائية المتبقية داخل المنطقة المحددة عند نهاية كل شهر ومبلغ الضريبة الانتقائية على السعر المعلن.
- تقدير لمبلغ الضريبة الانتقائية التي سيتم تعليقها فيما يتعلق بالسلع الانتقائية التي تم إدخالها في المنطقة المحددة المقترحة بناءً على تقدير الإنتاجية السنوية.
- ضمان مصرفي.
- جواز السفر / الهوية الإماراتية للمخول بالتوقيع.
- إثبات تحويل المخول بالتوقيع.

#### المدة الزمنية لإتمام العملية:

20 يوم عمل من تاريخ استلام الطلب المكتمل.

### تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

الموعد النهائي لتقديم إقرارات الضريبة الانتقائية للفترة المنتهية بـ 31 ديسمبر 2021  
Final deadline for filling Excise Tax returns for the period ending on 31<sup>st</sup> December 2021

16  
January

الموعد النهائي لتقديم إقرارات ضريبة القيمة المضافة للفترة الضريبة المنتهية بـ 31 ديسمبر 2021  
Final deadline for filling VAT returns for the period ending on 31<sup>st</sup> December 2021

28  
January